
Interpelace  

Participativní projekt u Radlické radiály   

Interpelovaný: Starostka Mgr. Radka Šimková  

 

Vážená paní starostko,  

 dovolte, abych se na Vás obrátil ve velmi znepokojivé věci týkající se údajného záměru 

participativního projektu na pozemcích v Jinonicích u budoucí stavby Radlické radiály.  

 Na zasedání Výboru majetku dne 27. 6. 2023 jste jako předsedkyně výboru požádala o 

stažení projednávání bodu k vyjádření Souhlasu vlastníka pozemků v Jinonicích k záměru 

umístit na pozemcích stavbu Radlická radiála JZM. Po dotazu pana kolegy Davida Duška a mé 

maličkosti, proč bude takto důležitý bod z jednání Výboru stahován, jste mj. uvedla, že na 

pozemcích v lokalitě je zvažován záměr jistého participativního projektu.  

 Považuji za projev idiocie preferovat partikulární lokální zájem nad veřejným zájmem 

Radlické radiály, která jako pražský začátek Via Carolina má transevropský význam. I v rámci 

Prahy 5, převažuje snad význam participativního projektu v Jinonicích nad zájmem tisíců 

občanů Smíchova, Radlic a Košíř, kteří trpí současnou dopravní situací, kdy je stále zablokován 

výjezd z Prahy západním směrem? Nebo snad zastupitelé Prahy sobě zapomněli sloužit ve 

prospěch občanů Prahy 5 a nepreferovat při tom vlastní výhled z okna? Při vědomí, že jeden 

ze zastupitelů Prahy sobě se při hlasování o výše zmíněném souhlasu na zasedání výboru zdržel, 

začínám mít o motivacích zastupitelů Prahy sobě v tomto zastupitelstvu pochybnosti.  

 Žádám proto o uvedení, o jaký participativní projekt na pozemcích v Jinonicích v 

blízkosti budoucí stavby Radlické radiály se jedná. Žádám taktéž o poskytnutí veškerých 

podkladů k tomuto participativnímu projektu, které mají členové Rady či Úřad MČ Praha 5.  

 

 Děkuji a jsem s pozdravem  

 

Smíchov, 12. září 2023 

 

 

Bc. Martin Damašek, M.A.  

Zastupitel MČ Praha 5  

 


